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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:986 Konsekvenserna av vårbocksjakt

Förutsättningarna för jakt ser olika ut i olika delar av vårt avlånga land. Södra 
Sverige och Blekinge har små och många jaktmarker till skillnad från mellersta 
och norra Sverige. Det gör rovdjursförvaltningen mer komplex än i andra delar 
av landet. Rådjursstammarna är just nu stora, och det är viktigt att man fäller 
rätt djur för att stammen ska bli stabil och stark för framtiden.

Risken med vårbocksjakten är att för många kapitala bockar fälls och att 
stammen urholkas på sikt. Vårbocksjakt har varit tillåtet i mellersta Sverige 
sedan Tjernobylolyckan, och nu föreslås denna tillfälliga jakt gälla permanent 
över hela Sverige.

Förutsättningarna i södra Sverige är annorlunda än i resten av Sverige och 
någon konsekvensanalys av införandet är inte gjord, men enligt 
landsbygdsministern har Naturvårdsverket gjort ett omfattande underlag, enligt 
en intervju med SVT Blekinge (den 28 januari 2022).

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg:

 

Hur avser statsrådet att följa upp konsekvenserna av vårbocksjakt i Blekinge 
och södra Sverige?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-02
Besvaras senast
2022-02-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


